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Protokoll fört vid 

SK Kamraternas årsmöte 

Datum: 2023-04-22, kl. 11–13 

Plats: Pärlan. Närvarande: 12 medlemmar 

 

§ 1  Mötet öppnades. 

§ 2  Mötet befanns vara utlyst på korrekt sätt. 

§ 3  Till ordförande för mötet valdes Matti Svenn. 

§ 4  Till sekreterare för mötet valdes Gösta Svenn. 

§ 5  Valdes två justerare, tillika rösträknare, som tillsammans med 

mötesordföranden justerar protokollet: Adrian Scarpati och Aron 

Kolesnik Michnik. 

§ 6  Styrelsens verksamhetsberättelse upplästes av Matti Svenn. Den 

läggs också ut på hemsidan. Matti informerade även om extramötet som 

hölls lördag den 25 mars 2023, där klubben beslöt att dra sig ur 

Superettan av ekonomiska skäl.  

§ 7  Martin Danerud föredrog revisorernas berättelse. 

Räkenskaperna visade ungefär samma underskott som säsongen innan, 

och som trenden har varit beror detta på kostnaderna för seriespelet och 

då i synnerhet deltagandet i Superettan. 

§ 8  Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för den tid som 

revisionen omfattar. 

§ 9  Val av styrelsemedlemmar, samtliga för ett år: 

a) till ordförande valdes: Anton Åberg, omval 

b) till sekreterare valdes: Katarina Ledin, omval 

c) till kassör valdes: Matti Svenn, omval 

d) till övriga ledamöter valdes: Hans Svedberg och Georg Lappas, 

båda omval. 
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§ 10  Till revisor respektive revisorssuppleant för ett år valdes: 

Martin Danerud respektive Ulf Nyberg, båda omval. 

§ 11  Till firmatecknare (bland styrelseledamöterna) valdes: Matti 

Svenn och Anton Åberg. 

§ 12  Till ledamöter av valberedningen valdes för ett år: Gösta Svenn 

och Jesper Hamark, båda omval. 

§ 13  Ansökningar som kräver årsmötesbeslut: beslöts att förnya vårt 

bingomedlemskap. 

§ 14  Fastställande av medlemsavgifter: beslöts att behålla dessa utan 

ändringar. 

§ 15  Inga förslag väckta av medlem eller styrelseledamot fanns. 

§ 16  Övriga frågor. 

  Juniorerna. Alf Björsson efterlyste att fler medlemmar hjälper 

till i juniorverksamheten, som nu sköts av Ola Westerlund (lördagar) och 

Ingvar Andréasson (onsdagar). Georg Lappas anmälde sig som frivillig, 

eftersom hans son är med på lördagarna. Även Bengt Svensson 

engagerades, och Tom Borvander skulle tillfrågas. Ingvar passade på att 

tipsa om att juniorer kan söka ekonomiskt bidrag av klubben, sådana har 

beviljats förr. Ola påpekade att det behövs fler ungdomsledare om vi 

exempelvis ska vara aktiva i skolorna för att den vägen kunna få in fler 

juniorer i klubben. 

  Lagspelet. Eftersom vi har dragit oss ur Superettan har vi till 

kommande säsong två lag i Allsvenskan, och ett eller två i distriktsserien. 

Lagledare för förstalaget ville Matti fortsätta vara. Georg basar för 

andralaget. Aron åtog sig att vara lagledare för tredjelaget, som 

huvudsakligen ska fyllas av klubbens ungdomar, är vår ambition. 

  Träningsmatcher mot andra klubbar och resor till andra distrikt 

eller någon klubb i Europa, exempelvis anrika Hamburger Schachklub, 

fördes fram som intressanta och roliga aktiviteter som stärker 
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klubbkänslan. Dylika utflykter och utmaningar ingår i en fin tradition i 

vår klubb. Mötet uppdrog åt styrelsen att ta hjälp av olika medlemmar för 

att arrangera sådana matcher och möten. Lennart Jacobsson tipsade om 

att nybildade klubben Thunderchess önskar besök även av kamratspelare 

på tisdagskvällar. 

 

§ 17  Mötet avslutades. 

 

Vid pennan: 

Gösta Svenn 

 

Justeras av: 

Matti Svenn  Adrian Scarpati  Aron Kolesnik Michnik 

 

 


